

**Produkte, die keine Sicherheitsdatenblätter benötigen /
Products which do not require MSDS**

2018-12-13

SureFast[®], SureFood[®] und RIDA[®] GENE Kits

Die Komponenten der unten genannten Kits der Marken SureFast[®], SureFood[®] und RIDA[®] GENE enthalten keine als gefährlich klassifizierten Substanzen in Konzentrationen >1 %. Dadurch ist es nach den Europäischen Richtlinien CLP 1272/2008 nicht notwendig ein Sicherheitsdatenblatt zu erstellen.

Die CONGEN Biotechnologie GmbH übernimmt keine Haftung für Schäden, die aus dem unsachgemäßen Umgang oder Kontakt mit diesen Produkten resultieren.

Diese Erklärung gilt für folgende Kits:

- SureFood[®] real-time Kits
- SureFast[®] real-time Kits
- SureCC ColorCompensation Kits
- SureCycle
- SureFood[®] QUANTARD Allergen 40
- SureFast[®] Salmonella ONE
- SureTaq
- SureFast[®] Speed PREP
- RIDA[®] GENE real-time PCR Kits

SureFast[®], SureFood[®] and RIDA[®] GENE kits

According to the European Union Directives CLP 1272/2008 the below named SureFast[®], SureFood[®] and RIDA[®] GENE kits do not require a Material Safety Data Sheet (MSDS). They do not contain hazardous classified components in concentrations higher than 1 %. Therefore CONGEN Biotechnologie GmbH does not provide a MSDS for any of these products.

CONGEN Biotechnologie GmbH assumes no liability for damage resulting from improper handling or contact with these products.

This confirmation is valid for the following kits:

- SureFood[®] real-time kits
- SureFast[®] real-time kits
- SureCC ColorCompensation kits
- SureCycle
- SureFood[®] QUANTARD Allergen 40
- SureFast[®] Salmonella ONE
- SureTaq
- SureFast[®] Speed PREP
- RIDA[®] GENE real-time PCR Kits


i.A. Nina Steinbrück
CONGEN
Biotechnologie GmbH
Robert-Rössle-Strasse 10
13125 Berlin

(Qualitätsmanagementbeauftragte)

CONGEN Biotechnologie GmbH